
There is / There are + zápor 

Používáme, když říkáme, že: 

1) někde něco je  

There is a dog in the garden. Na zahradě je pes. (pes je jen 

jeden) 

There are some dogs in the garden. Na zahradě jsou psi.(psů 

je více, nevíme, kolik) 

There are 3 dogs in the garden. Na zahradě jsou 3 psi. 

2) někde něco není 

There isn’t a book on the table. Na stole není kniha. 

There aren’t any books on the table. Na stole nejsou žádné 

knihy. 

Stažené tvary:  

isn’t = is not 
aren’t = are not 
Shrnutí: 
Kladné věty 

V jednotném čísle používáme THERE IS + neurčitý člen A/AN. 

V množném čísle používáme THERE ARE + SOME nebo číslo 

označující KONKRÉTNÍ POČET. 

Záporné věty 

V jednotném čísle používáme THERE ISN‘T + neurčitý člen 

A/AN. 

V množném čísle používáme THERE AREN‘T + ANY. 


